
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

 

Készült Abádszalók Város Képviselő-testületének 2011. február 14-én tartott soros üléséről.

Az ülés helye: Városháza földszinti nagyterme

Jelen vannak: Kovács Mihály polgármester, Balogh Gyula, Kasza Gábor, Kelemen József, 
           Komáromi Zoltán, Szekrényes István, Tóth Tibor képviselők,

                       Tóth Tibor alezredes, a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Katasztrófavédelmi
            Igazgatóság igazgatója, Oláh Imre, az Önkéntes Tűzoltóság Köztestületének
            parancsnoka, Dr. Szűcs Sándorné könyvvizsgáló, Földházi Julianna óvoda-
            vezető, Inczédi Józsefné bölcsődevezető, Lajosné Barna Erzsébet, főzőkonyha
            vezetője, Pataki Zsoltné könyvtárvezető, Baloghné Szilágyi Tünde Tourinform
            iroda vezetője, Pataki Szilvia védőnő meghívottként,

           a Polgármesteri Hivatal részéről: Páldiné dr. Ágoston Lívia helyettes jegyző,
           Pál Antalné pénzügyi irodavezető, Somodi László műszaki irodavezető, Ba-
           logh József vezető tanácsos, Lovász Jánosné jegyzőkönyvvezető.

Kovács Mihály polgármester:
Köszönti  a  jelenlévőket,  megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  határozatképes,  az  ülést 
megnyitja.  Indítványozza,  hogy  a  jegyzőkönyv  hitelesítésével  a  testület  Balogh  Gyula  és 
Kasza  Gábor  képviselőket  bízza  meg,  majd  javasolja,  hogy  az  1./  és  2./  napirendet  –  a 
vendégekre  tekintettel  –  a  testület  cserélje  meg,  továbbá  vegyen  fel  egy  8./  napirendet, 
melynek anyaga az ülésen kerül kiosztásra, s zárt ülés keretében tárgyalja meg a képviselő-
testület.
A napirendi pontok megtárgyalására az alábbiak szerint tesz javaslatot:

N a p i r e n d i    j a v a s l a t

1./  Beszámoló a Tűzoltóság munkájáról.
Előadó: Oláh Imre tűzoltó parancsnok



2./ A 2011. évi költségvetés jóváhagyása.
      Előadó: Kovács Mihály polgármester

3./  A Hat Szín Virág Óvoda tiszaderzsi tagóvodájának gyermekétkeztetési nyersanyagnormá-
jának és térítési díjának megállapításáról szóló 4/2010. (II. 11.) rendelet módosításáról. 
Előadó: Kovács Mihály polgármester

4./  A Tisza-tavi Kódex elfogadása. 
Előadó: Kovács Mihály polgármester

5./ A Kovács Mihály Általános és Művészeti Iskola alapdokumentumainak kiegészítéséről. 
      Előadó: Balogh Gyula igazgató

6./ Csapadékvíz-elvezető rendszer I. ütem építése.
     Előadó: Kovács Mihály polgármester

7./ Abádszalók Környezetvédelmi Programjának felülvizsgálata.
     Előadó: Kovács Mihály polgármester

8./ Munkaviszony megszüntetése közös megegyezéssel. (zárt ülés)
     Előadó: Páldiné dr. Ágoston Lívia helyettes jegyző

Mivel  az  elhangzottakkal  kapcsolatosan  észrevétel,  módosító  indítvány nem hangzik el,  a 
képviselő-testület egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

15/2011. (II. 14.) képviselő-testületi határozat:
napirendi javaslat elfogadásáról, jegyzőkönyv-hitelesítők megbízásáról.

Abádszalók Város Képviselő-testülete a polgármesternek a napirendi pontok megtárgyalására 
vonatkozó javaslatát  elfogadja,  egyidejűleg a jegyzőkönyv hitelesítésével Balogh Gyula és 
Kasza Gábor képviselőket bízza meg.

Határozatról értesülnek:
1./ Képviselő-testület tagjai Helyben.

- Interpellációs kérdések, bejelentések.

Tóth Tibor képviselő:
Felveti, hogy az „A” épület udvarának egy részét szemétlerakónak használják, ezt még időben 
meg kellene akadályozni.

Kovács Mihály polgármester:
Bejelenti,  hogy az  interpellációs  bejelentés  megválaszolására  a  napirendek megtárgyalását 
követően kerül sor.
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1./ Napirend: Beszámoló a Tűzoltó Köztestület munkájáról.

Oláh Imre tűzoltó parancsnok:
Megajánlásában hangsúlyozza, hogy nem először történik beszámolás a testület előtt, amely 
egyébként kötelezettsége a Tűzoltóságnak. Az anyag készítése során a szakmai beszámolók 
rendszerét  igyekezett  követni.  Amikor  a  Katasztrófavédelmi  Igazgatóság  felé  történik  a 
beszámoltatás, akkor is ebben a rendszerben, ezekkel a fejezetekkel készül a beszámoló.
Az anyag nemcsak egy év történéseit tartalmazza, hanem egyfajta visszatekintést is próbált 
adni – tekintettel az új képviselőkre is.

A beszámolóval kapcsolatosan kérdést tesz fel Tóth Tibor, Szekrényes István, Balogh Gyula 
és Komáromi Zoltán képviselő, melyekre Oláh Imre tűzoltó parancsnok válaszol.

Tóth Tibor alezredes:
Megköszöni az Abádszalóki Köztestület 2010. évi tevékenységét, azt az áldozatos munkát, 
amelyet a településekért tettek. Jócskán emelkedett a vonulások, műszaki mentések száma, 
különösen vonatkozik ez az ár- és belvíz elleni védekezés időszakára.
A  Tűzoltóság  a  legminimálisabb  létszámmal  látja  el  feladatait.  Az  elmúlt  évben  sem  a 
Katasztrófavédelmi  Igazgatósághoz  és  nyilván  az  önkormányzathoz  sem  érkezett  panasz 
munkájukkal összefüggésében. A szakfelügyeleti ellenőrzés is mindig azt állapítja meg, hogy 
a szűkös feltételek ellenére is maximálisan elvégzi feladatait.
Megköszöni  az  eddigi  pályázatokhoz  szükséges  önrészek  biztosítását.  Sajnos  a  működési 
területen lévő települések (Tiszaderzs és Tiszabura) nem tudnak a Köztestület működéséhez 
hozzájárulni, de a lakosság utáni normatívát természetesen a Tűzoltóság megkapja.
A Köztestület,  de parancsnok úr személy szerint is jól  bánik az utánpótlás-neveléssel,  bár 
közismert, hogy ez a felnőtteket illetően jóval nehezebb feladat, mint a gyermekek esetében. 
Az abádszalóki kollégák szabadidejük terhére is nagyon sok feladatot vállalnak.
A  kérdések  és  válaszadás  során  felmerült  a  vízimentő  és  búvárszolgálat  működésének 
kérdése. Sajnos ez komoly, pénzigényes tevékenység, s ezt a munkát nem lehet megfelelő 
szakvizsgák,  védőfelszerelések  nélkül  végezni.   Ezt  a  feladatot  csak költségvetési  keretek 
között lehet meghatározni.
Végezetül szól arról, hogy hamarosan a parlament elé kerül a katasztrófavédelmi szervekre 
vonatkozó jogszabályok módosítása, s ezt követően derül ki, hogy hogyan tud majd működni 
tovább a Köztestület.  

Tóth Tibor képviselő:
Úgy  gondolja,  hogy  a  másik  két  település  anyagi  helyzete  miatt  nem  tudja  támogatni  a 
Tűzoltóságot, viszont nem lenne szerencsés „elveszíteni” őket a normatíva miatt.
Megköszöni a Köztestületben tevékenykedők munkáját.

Szekrényes István képviselő:
Mint az Abádszalóki Hírnök szerkesztője felajánlja a lehetőséget a Tűzoltóságnak, hogy írott 
anyag jelenjen meg a Köztestület tevékenységéről, illetve az általuk javasolt témákról.

Kovács Mihály polgármester:
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Javasolja  a  beszámoló  elfogadását,  megköszönve  a  Tűzoltó  Köztestület  tagjainak, 
dolgozóinak munkáját.

A képviselő-testület a javaslattal egyetért és egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

16/2011. (II. 14.) képviselő-testületi határozat:
a tűzoltóság tevékenységéről.

Abádszalók Város Képviselő-testülete az Önkéntes Tűzoltó Köztestület munkájáról 
szóló beszámolót – a Tűzoltóság munkájának elismerése mellett, azt megköszönve – 
elfogadja.

Határozatról értesülnek:
1./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Szolnok,
2./ Önkéntes Tűzoltóság Köztestülete Abádszalók,
3./ Képviselő-testület tagjai Helyben,
4./ Polgármesteri Hivatal Helyben.

2./ Napirend: A 2011. évi költségvetés jóváhagyása.

Szekrényes István bizottsági elnök:
Az Ügyrendi-Pénzügyi  és  Várospolitikai  Bizottság  a  költségvetés-tervezetet  megtárgyalta. 
Ismerteti a bizottság állásfoglalását, mely írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.

Pál Antalné pénzügyi irodavezető:
Módosító javaslata  van az előterjesztést  érintően,  ugyanis az anyag kiküldését  követően a 
kisebbségi önkormányzatok keretösszege 209.539.- Ft-ra változott. Ezt az anyagban javítani 
kell.
Tájékoztatásul  elmondja,  hogy  a  kisebbségi  önkormányzatok  megtárgyalták  saját 
költségvetésüket és véleményezték az önkormányzat költségvetését is.
Végezetül Tállai András közigazgatási államtitkár önkormányzatokról szóló írásából idéz.

Dr. Szűcs Sándorné könyvvizsgáló:
Az  írásban  kiküldött  jelentés  kiegészítéseként  hangsúlyozza,  hogy  az  önkormányzati 
feladatok és a finanszírozás nincs összhangban. Az anyag bemutatja,  hogy a költségvetési 
hiány az elmúlt öt évben hogyan alakult. Úgy gondolja, hogy a hiány ezekkel a számokkal 
nem kezelhető. Az önkormányzati vezetés megpróbálta a hiányt kiváltó tényezőket szűkíteni, 
de ez igazából  majd csak a jövőben fog megmutatkozni, ennek ellenére tovább kell vinni 
azokat a feladatokat, melyek a hiány csökkenéséhez vezetnek.

Kovács Mihály polgármester:
Kiegészítésként tájékoztatja a jelenlévőket, hogy a pénzügyi iroda a költségvetés előkészítése 
során egyeztetett valamennyi intézménnyel.
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Az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdése van Tóth Tibor, Balogh Gyula és Kelemen József 
képviselőknek, melyekre Kovács Mihály polgármester, Pál Antalné pénzügyi irodavezető és 
Somodi László műszaki irodavezető válaszol.

Tóth Tibor képviselő:
Furcsának tartja, hogy azokat az önkormányzatokat büntetik, akik úgynevezett önként vállalt 
feladatot  végeznek  és  nem  pályázhatnak  az  önhibáján  kívüli  hátrányos  helyzetben  lévő 
települések  támogatására,   illetve  nem  kapnak  támogatást.  Véleménye  szerint  ezért  is 
lennének  az  önkormányzatok.  Példaként  említi  a  Gondozási  Központot,  a  bölcsődét  és  a 
főzőkonyhát.  Ez  utóbbi  intézményeket  illetően  nem  véletlen,  hogy  az  egyházak  több 
normatívát kapnak a működtetésre – ki van jelölve egy kényszerpálya.

Balogh Gyula képviselő:
Nagyközségi szintről sikerült nehezen városi rangra emelkedni, ami előnnyel is jár, meg nem 
is.  Véleménye  szerint  a  korábbi  években  sokkal  több  pályázati  lehetősége  volt  a 
kisvárosoknak, mint most.
Az utóbbi években sikerült lefaragni különböző tételeket a költségvetés tervezésekor, mégis 
úgy látja, hogy nem változott semmi, illetve a költségvetési hiány tovább növekedett. Sajnos a 
normatívák nem fedezik az egyes intézmények működtetését és az önkormányzatnak egyre 
többet kell hozzátenni.
A  törvényt  követő  állampolgárok  és  intézmények  nem  tudják  betartani  a  jelenlegi 
jogszabályokat. Kíváncsi lenne arra, hogy a törvényalkotók leegyeztetik-e ezeket a dolgokat a 
szaktárcákkal. 
Kb.  85  %-on  működnek  szakember-ellátottságban  az  intézmények,  véleménye  szerint  a 
kívánatos  létszámhoz  képest  már  kevesebben  vannak.  Szól  az  iskolai  és  óvodai 
körülményekről, illetve az ezzel összefüggő kívánalmakról és lehetőségekről.
Jónak tartaná  egy önkormányzati  bank létrehozását,  ahol  kedvező kamatozású kölcsönhöz 
tudnának jutni az önkormányzatok.

Kelemen József képviselő:
Szerinte központilag kétféle módon lehetne segíteni: vagy adnának egy egyszeri összeget, de 
ezzel  nincs  megoldva  a  kérdés.  Alapvető  probléma,  hogy  a  normatíva  nem  fedezi  a 
finanszírozást. Az önkormányzat akkor járna jól, ha a finanszírozási értéket emelné meg.

Szekrényes István képviselő:
Elmondja, hogy az Abádszalók Várost Üzemeltető Kft. nagyon nehéz helyzetben van, napi 
finanszírozási  gondokkal  küzdenek.  Szól  a  tervezett  stratégiai  változtatásokról,  melyekkel 
nagyobb bevételre  szeretnének szert  tenni.  (pl.  strandnál  kerítés-áthelyezés,  rendezvények, 
tervezett programok).
Végezetül  hangsúlyozza,  hogy szerinte  ez a költségvetés  nem tartható,  ezért  nem is  fogja 
megszavazni.

Kovács Mihály polgármester:
Balogh Gyula képviselő hozzászólására – miszerint hiába történtek szigorítások, nem lett jobb 
– hangsúlyozza, hogy azonban lehet rosszabb. Példaként említi Tiszaburát.
Tájékoztatásul elmondja, hogy az elmúlt héten érkezett egy megkeresés a KÖTI-KÖVIZIG-
től, mi szerint az önkormányzatnak mintegy 10 millió forintos tartozása van a cég felé.  Ez 
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abból adódik, hogy az AF. Kft. bérelt a vízügytől egy bizonyos partszakaszt és nem fizette a 
bérleti  díjat.  A  képviselő-testület  2005.  márciusában  készfizető  kezességet  vállalt  a  Kft. 
mellett, így a bérleti díjat az önkormányzatnak kell kifizetnie.
Mindezekre és a könyvvizsgáló véleményére tekintettel javasolja, hogy ebben a helyzetben a 
képviselő-testület  a  költségvetést  ne  fogadja  el,  hanem  vizsgálódjon  tovább  az  alábbi 
területeken:  milyen  mobilizálható  ingatlanok  vannak,  követelés-állomány  tételes 
felülvizsgálata, létszámhelyzet felülvizsgálata. Javasolja, hogy ennek határideje 2011. február 
22-e legyen, s február 24-én (csütörtökön) a testület tárgyalja újra a költségvetést.
Ezt követően a javaslatot szavazásra bocsátja.

A képviselő-testület  a módosító  indítványt  egyhangúlag elfogadja  és az alábbi  határozatot 
hozza:

17/2011. (II. 14.) képviselő-testületi határozat:
költségvetés elfogadásáról.

Abádszalók Város Képviselő-testülete a beterjesztett költségvetés-tervezetet nem fogadja el, 
azt soron kívüli ülésén újra tárgyalja.
A képviselő-testület a bevételek növelése és a kiadások csökkentése érdekében szükségesnek 
tart további vizsgálatot különösen az alábbi területeken:

- követelés-állomány felülvizsgálata,
- mobilizálható ingatlanok felülvizsgálata,
- létszámhelyzet felülvizsgálata.

Határidő: 2011. február 22.
Felelős  : Páldiné dr. Ágoston Lívia helyettes jegyző

Határozatról értesülnek:
1./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Szolnok,
2./ Képviselő-testület tagjai Helyben
3./ Polgármesteri Hivatal Helyben.

3./ Napirend: A Hat Szín Virág Óvoda tiszaderzsi tagóvodájának gyermekétkeztetési nyers-
           anyagnormájának és térítési díjának megállapításáról szóló 4/2010. (II. 11:)

                      rendelet módosítása.

Az előterjesztéssel  kapcsolatosan kérdése van Balogh Gyula és Tóth Tibor képviselőknek, 
melyekre Földházi Julianna óvodavezető válaszol.

Balogh Gyula képviselő:
Megnyugtatónak  tartja,  hogy  az  étkeztetést  biztosító  vállalkozó  sem túlzottan  magas  árat 
diktál – még ha az önkormányzatnak hozzá is kell tenni, nem érdemtelenül történik. 
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Szól  az  általános  iskolás  gyerekek  étkeztetésével  kapcsolatos  tapasztalatairól  mellyel  már 
korábbi üléseken is foglalkozott. 

Kasza Gábor alpolgármester:
Felhívja  a  figyelmet,  hogy a  gyerekétkeztetéssel  összefüggésben,  de  egyéb  területeken  is 
nagyon sok dologban másként kell a jövőben gondolkodni.

Mivel több vélemény, módosító indítvány nem hangzik el,  Kovács Mihály polgármester  a 
rendelet-tervezetet szavazásra bocsátja.

A képviselő-testület a szavazás eredményeként egyhangúlag az alábbi rendeletet alkotja:

ABÁDSZALÓK VÁROS ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

1/2011. (III. 01.) önkormányzati rendelete

A Hat Szín Virág Óvoda tiszaderzsi tagóvodájának gyermekétkeztetési
nyersanyagnormájának és térítési díjának megállapításáról szóló 4/2010. (II.11.) rendelet 

módosításáról.

Abádszalók  Város  Önkormányzatának   Képviselő-testülete   A  Hat  Szín  Virág  Óvoda 
tiszaderzsi  tagóvodájának  gyermekétkeztetési  nyersanyagnormájának  és  térítési  díjának 
megállapításáról  szóló  4/2010.  (II.11.)  rendeletét  /továbbiakban:  R./  az  alábbiak  szerint 
módosítja.

1. §

A R. 1. §-a az alábbiakban módosul:

Tiszaderzsi 
tagóvoda nyersanyagnorma rezsiköltség összes ktg.

2010.        2011.       2010. 2011.      2010.     2011.
Tízórai: 60         64       39                42      99 106

Ebéd: 147 156 96 101 243 257

Uzsonna: 50 53 33   34 83   87

Összesen: 257 273 168 177 425 450
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Az elfogadott rezsiköltség 65 %. A díjak ÁFA-t nem tartalmaznak.

A szülő által fizetendő térítési díjak (Ft/nap):

Forint ÁFA (25%) Összesen 
(Ft/nap)
Tízórai: 64 16 80

Ebéd: 156 39 195

Uzsonna: 53 13 66

Összesen: 273 68 341

2. §

Ez a  rendelet 2011. március 1-jén lép hatályba. Kihirdetéséről a jegyző gondoskodik.

Abádszalók, 2011. február 14.

(: Kovács Mihály :) (: Páldiné Dr. Ágoston Lívia :)
     polgármester helyettes jegyző
     

4./ Napirend: Tisza-tavi Kódex elfogadása.

Somodi László műszaki irodavezető:
Röviden szól a Kódex – melyet a Tisza-tó Fejlesztési Tanács már elfogadott – elkészítésének 
előzményeiről.

Mivel észrevétel,  módosító indítvány nem hangzik el,  a képviselő-testület  egyhangúlag az 
alábbi határozatot hozza:
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18/2011.(II. 14.) képviselő-testületi határozat:
a Tisza-tavi Kódex elfogadásáról.

Abádszalók  Város  Képviselő-testülete  a  Tisza-tavi  Kódexet  ezen  határozatával 
elfogadja.
A  Kódex  részét  képező  „Tisza-tó  Házirendje”  fejezetet  Abádszalók  honlapján 
közzéteszi.

Határozatról értesülnek:
1./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Szolnok,
2./ Tisza-tó Térségi Fejlesztési Tanács Elnöke Kisköre,
3./ Képviselő-testület tagjai Helyben,
4./ Polgármesteri Hivatal Helyben.

5./ Napirend:  A Kovács Mihály Általános és Művészeti Iskola alapdokumentumainak
           kiegészítése.

Balogh Gyula igazgató:
Megajánlásában szól az alapdokumentumok kiegészítésének indokairól és szükségességéről.

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdése van Szekrényes István képviselőnek, melyre Balogh 
Gyula igazgató válaszol.

Mivel észrevétel,   módosító indítvány nem hangzik el, a képviselő-testület egyhangúlag az 
alábbi határozatokat hozza:

19/2011. (II. 14.) Képviselő-testületi határozat
 a Kovács Mihály Általános és Művészeti Iskola Alapító okirat  kiegészítésének 
jóváhagyásáról.

Abádszalók Város Önkormányzata 2011. 02. 14 -i ülésén megtárgyalta a Kovács 
Mihály Általános és Művészeti Iskola Alapító okirat kiegészítését és azt változtatás 
nélkül elfogadta.

Határozatról értesülnek:
1. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal, Szolnok
2. Abádszalók Város Polgármesteri Hivatal, Helyben
3. Kovács Mihály Általános és Művészeti iskola Igazgatója, Helyben
4. Polgármesteri Hivatal Igazgatási Csoport
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20/ 2011. (II.14.) Képviselő-testületi határozat
A Kovács Mihály Általános és Művészeti Iskola Pedagógiai Program kiegészítésének 
jóváhagyásáról.

Abádszalók Város Önkormányzata 2011. 02. 14 -i ülésén megtárgyalta a Kovács 
Mihály Általános és Művészeti Iskola Pedagógiai Program kiegészítését és azt 
változtatás nélkül elfogadta.

Határozatról értesülnek:

1./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal, Szolnok
2./ Abádszalók Város Polgármesteri Hivatal, Helyben
3./ Kovács Mihály Általános és Művészeti iskola Igazgatója, Helyben
4./ Polgármesteri Hivatal Igazgatási Csoport

21/2011. (II.14.) Képviselőtestületi határozat 
a  Kovács  Mihály  Általános  és  Művészeti  Iskola  Szervezeti  és  Működési  Szabályzat 
kiegészítésének jóváhagyásáról.

Abádszalók  Város  Önkormányzata  2011.  02.  14-i  ülésén  megtárgyalta  a  Kovács 
Mihály  Általános  és  Művészeti  Iskola  Szervezeti  és  Működési  Szabályzat 
kiegészítését és azt változtatás nélkül elfogadta.

Határozatról értesülnek:
1. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal, Szolnok 
2. Abádszalók Város Polgármesteri Hivatal, Helyben
3. Kovács Mihály Általános és Művészeti iskola Igazgatója, Helyben
4. Polgármesteri Hivatal Igazgatási Csoport

22/2011. (II.14.) Képviselőtestületi határozat 
A Kovács Mihály Általános és Művészeti Iskola IMIP kiegészítésének jóváhagyásáról.

Abádszalók Város  Önkormányzata  2011.  02.  14-i  ülésén megtárgyalta  a  Kovács 
Mihály Általános és Művészeti Iskola IMIP kiegészítését és azt változtatás nélkül 
elfogadta.

Határozatról értesülnek:
1./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Szolnok
2./ Abádszalók Város Polgármesteri Hivatal, Helyben
3./ Kovács Mihály Általános és Művészeti iskola Igazgatója, Helyben
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4./ Polgármesteri Hivatal Igazgatási Csoport

23/2011. (II.14.) Képviselőtestületi határozat 
A  Kovács  Mihály  Általános  és  Művészeti  Iskola  Házirend  kiegészítésének 
jóváhagyásáról.

Abádszalók Város Önkormányzata 2011. 02. 14-i ülésén megtárgyalta a Kovács Mihály 
Általános és Művészeti Iskola Házirend kiegészítését és azt változtatás nélkül elfogadta.

Erről értesülnek:

1./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal, Szolnok
2./ Abádszalók Város Polgármesteri Hivatal, Helyben
3./ Kovács Mihály Általános és Művészeti iskola Igazgatója, Helyben
4./ Polgármesteri Hivatal Igazgatási Csoport

6./ Napirend: Csapadékvíz-elvezető rendszer I. ütem építése.

Az előterjesztéssel összefüggésben kérdése van Komáromi Zoltán, Kasza Gábor, Szekrényes 
István, Balogh Gyula és Kelemen József képviselőknek, melyekre Somodi László műszaki 
irodavezető és Balogh József vezető tanácsos válaszol.

Szekrényes István képviselő:
A belvíz miatti készültség időszakában körbejárták a várost és szerinte két kritikus pont van a 
településen, az egyik a Szent-Györgyi A. út, a másik pedig a Vásártéralj út. Remélhetőleg ez a 
program ezeket a problémákat meg fogja oldani.

Komáromi Zoltán képviselő:
Szerinte több olyan lakás is van, ahol elmegy a szennyvízvezeték, ki van építve a csonk, de 
nincs  bekötve  a  csatornába  a  szennyvíz.  Ezt  ellenőrizni  kellene  és  indokolt  esetben 
talajterhelési díjat lehetne kivetni, illetve ezt rendeletben szabályozni.

Kasza Gábor alpolgármester:
Komáromi Zoltán képviselő észrevételére reagálva elmondja,  hogy remélhetőleg a TISZA-
VÍZ Kft.-vel hamarosan rendeződnek a dolgok, és azt követően vissza fognak térni ezekre a 
kérdésekre is.
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Mivel több észrevétel, módosító indítvány nem hangzik el, a képviselő-testület egyhangúlag 
az alábbi határozatot hozza:

24/2011.(II. 14.) képviselő-testületi h a t á r o z a t
Csapadékvíz-elvezető rendszer I. ütem építéséről

Abádszalók Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  a Vásárhelyi  Terv 
továbbfejlesztéséhez kapcsolódó bel- és csapadékvíz rendezés Jász-Nagykun-
Szolnok  Megyében  I.  ütem  című  ÉAOP-5.1.2/D3-09-2f-2010-0001 
azonosítószámú pályázattal kapcsolatban a következő döntéseket hozza:

1. Egyetért  azzal,  hogy  a  pályázat  Gesztora  –  Kunhegyes  Város 
Önkormányzata – a projektmenedzsment feladatok ellátásával megbízza az 
EUExpert Kft.-t (székhelye: 5000 Szolnok, Arany János u. 10., képviseli: 
Kocsis László ügyvezető) bruttó 9.937.500,- Ft megbízási összegért.

2. Egyetért  azzal,  hogy  a  pályázat  Gesztora  –  Kunhegyes  Város 
Önkormányzata  –  a  könyvvizsgálói  feladatok  ellátásával  megbízza  a 
FEHÉRNÉ Könyvvizsgáló és Tanácsadó Kft.-t (székhelye: 5000 Szolnok, 
Markotányos u. 8. 1/2.,  képviseli:  Fehér Andrásné könyvvizsgáló) bruttó 
4.500.000,- Ft megbízási összegért.

3. Egyetért azzal, hogy a szerződéseket a Gesztor település felhatalmazottja, 
Szabó András polgármester írja alá.

4. Megerősíti  a  2010.  november  16-án  kelt  nyilatkozatban  foglaltakat  az 
alábbiak szerint:
a.) Egyetért azzal, hogy a Gesztor – Kunhegyes Város Önkormányzata – az 

„A  Vásárhelyi  Terv  továbbfejlesztéséhez  kapcsolódó  bel-  és 
csapadékvíz rendezés Jász-Nagykun-Szolnok Megyében I. ütem című 
ÉAOP-5.1.2/D3-09-2f-2010-0001  azonosítószámú  pályázattal 
kapcsolódóan a projekt megvalósítását megalapozó tervdokumentációk 
elkészítésére”  tárgyban  hirdetmény  nélküli  tárgyalásos  közbeszerzési 
eljárást indítson. 

b.) Egyetért  a  projekthez  kapcsolódóan  a  projekt  megvalósításához 
szükséges közbeszerzési eljárásokhoz bíráló bizottság létrehozásával az 
alábbiak szerint:
Elnök: Kunhegyes Város Önkormányzata által delegált tag
Tagjai: Kunhegyes Város jegyzője

Abádszalók Város Önkormányzata által delegált tag
Tiszasüly Község Önkormányzata által delegált tag
Vezseny Község Önkormányzata által delegált tag
Tiszabura Község Önkormányzata által delegált tag
Nagy István pályázati koordinátor, környezetmérnök
Karancsi  Tamás  pénzügyi  szakértő,  Jász-Nagykun-Szolnok 
Megyei Területfejlesztési Ügynökség Közhasznú Nonprofit Kft.
Dr.  Stiegler  Beáta  hivatalos  közbeszerzési  tanácsadó,  Jász-
Nagykun-Szolnok  Megyei  Területfejlesztési  Ügynökség 
Közhasznú Nonprofit Kft.

c.) A közbeszerzési  eljárásokhoz létrehozandó bíráló  bizottságba Balogh 
József beruházási vezető-tanácsost delegálja.
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Határozatról értesülnek:

1. JNSZ Megyei Kormányhivatal, Szolnok
2. Kunhegyes Város Önkormányzata, Kunhegyes
3. Képviselőtestület tagjai, Helyben 
4. Pénzügyi Iroda, Helyben
5. Irattár

7./ Napirend: Abádszalók Környezetvédelmi Programjának felülvizsgálata.

Balogh József vezető tanácsos:
A mai nap folyamán még konzultáltak az anyag készítőjével, aki kérte, hogy az Akcióterv VI. 
fejezetének első pontja  (program leírása) a következő mondattal kerüljön kiegészítésre: „Az 
inert  hulladékok,  továbbá   az  állati  eredetű  hulladékok  jogszabályszerű  elhelyezésének 
megoldása.”

Balogh Gyula képviselő:
Javasolja, hogy a 17. oldalon kerüljön törlésre a következő szövegrész: „mellette található a 
lelkészi lakás és a református iskola”.

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, észrevétel nem hangzik el, a képviselő-testület 
egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

25/2011. (II. 14.) képviselő-testületi határozat:
Abádszalók Környezetvédelmi Programjának felülvizsgálatáról.

Abádszalók  Város  Képviselő-testülete  az  aktualizált  Abádszalók  Város 
Környezetvédelmi  Programját  és  Akciótervét  a  mellékelt  dokumentum  alapján 
elfogadja.

Határozatról értesülnek:
1./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Szolnok,
2./ Képviselő-testület tagjai Helyben,
3./ Polgármesteri Hivatal Helyben.

8./ Napirend: Munkaviszony megszüntetése közös megegyezéssel.

                      A napirendi pont tárgyalása zárt ülés keretében történik, melyről külön jegyző-
                      könyv készül.

- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről.
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Kovács Mihály polgármester:
A két ülés között történt fontosabb eseményekről az alábbiakban ad tájékoztatást:

- Október 7-én rendben megtörtént a polgármesteri munkakör átadás-átvétel, melyen a 
Jász-Nagykun-Szolnok  Megyei  Államigazgatási  Hivatal  részéről  jelen  volt  Dr. 
Szőllősi Lajos és Dr. Katona Károly.

- Ugyanezen  a  napon  a  Tiszafüred  Kistérség  Többcélú  Társulásnál  bemutatkozó 
munkaebéden vettem részt.

- Október 12-én az Abádszalók Várost Üzemeltető Kft. pénzügyi és létszámhelyzetével 
kapcsolatosan egyeztettem a Kft. ügyvezetőjével.

- Ugyanezen  a  napon  találkoztam  Dr.  Szűcs  Sándorné  könyvvizsgálóval,  akivel  az 
önkormányzat pénzügyi-gazdasági helyzetével kapcsolatosan egyeztettem.

- Október 13-án megtartottam első fogadóórámat, majd a műszaki irodával különböző 
befektetési lehetőségekről tárgyaltunk.

- Október 14-én tartotta a képviselő-testület alakuló ülését.
- Október  15-én  a  Cigány  Kisebbségi  Önkormányzat  és  a  Ruszin  Kisebbségi 

Önkormányzat tartotta alakuló ülését.
- Október  18-án Váradi Istvánné belső ellenőrrel  találkoztam akivel  az AVÜSZ Kft. 

pénzügyi helyzetével összefüggésben egyeztettem.
- Ugyanezen a napon Dr. Matus Mária gyermekorvossal tárgyaltam.
- Október  19-én  alpolgármester  úrral  Dr.  Borsy  János  ügyvéd  úrral  folytattunk 

tárgyalást,  aki  a  TISZA-VÍZ Kft-vel,  a  Remondis  Tisza  Kft-vel  és  az  AF Zrt-vel 
kapcsolatos jogi ügyekben képviseli önkormányzatunkat.

- Október 20-án Fejes Péter térségi koordinátorral találkoztam.
- Ugyanezen a napon a hivatali apparátus szakszervezeti vezetésével egyeztettem.
- Október 21-én bemutatkozó látogatást tett nálam Kőhalmi Tibor vállalkozó, aki a parti

discot  kívánja üzemeltetni.
- Ugyanezen  a  napon  találkoztam  az  önkormányzati  intézményvezetőkkel,  akiktől 

tájékoztató anyagot kértem az intézmények működéséről. 
- Október  23-án  az  1956-os  forradalom  és  szabadságharc  emlékére  megemlékezést 

tartottak a Kovács Mihály Általános és Művészeti Iskolában.
- Október  26-án  Pintér  Erikával,  Tiszafüred  város  polgármesterével  egyeztettem  a 

TISZA-VÍZ témájában.
- Október 27-én a TISZA-VÍZ Kft. taggyűlése ülésezett, melyen önkormányzatunkat – 

betegségem miatt – jegyző úr képviselte.
- Október  28-án Joó Szabolcs  projektmenedzserrel  és Ábrahám Tamás vállalkozóval 

találkoztam, majd a Construm Kft. képviselőjével egyeztettem.
- November 4-én ülésezett az Ügyrendi-Pénzügyi és Várospolitikai Bizottság, mely a 

november  11-i  testületi  ülés  anyagát  véleményezte,  majd  a  Társadalompolitikai 
Bizottság, mely lakásfenntartási támogatás iránti kérelmeket bírált el.

- November 6-án részt  Mérten János Emléktáblájának avatásán vettem részt.
- November 8-án nagyon bensőséges honosítási ünnepségre került sor, ahol Emléklapot 

és könyvet adtam át az ünnepelteknek.
- November  9-én  Kovács  Sándornál,  a  Jász-Nagykun-Szolnok  Megyei  Közgyűlés 

elnökénél jártam, akivel sikeres tárgyalást folytattam a Füzes Kemping ügyében.
- Ugyanezen a napon Kovrig Zoltánnal, az AVÜSZ Kft. ügyvezetőjével a Tiszafüred és 

Vidéke Takarékszövetkezet elnökével tárgyaltunk a Kft.-vel kapcsolatban.
- November 10-én az orvosi ügyelet kérdésében egyeztetésre került sor.
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- Ugyanezen a napon délután hivatalomban felkeresett Lovas Attila, a KÖTI-KÖVIZIG 
Igazgatója  és  Fejes  Lőrinc  szakaszmérnök,  akikkel  tartozásunkról  folytattunk  
megbeszélést.

- November 11-én megkerestek a Parti Rádiótól – ez egyébként többször is megtörtént - 
de sajnos nem sikerült egyezségre jutni a rádió működtetését illetően.

- Ugyanezen a napon délután képviselő-testületünk ülésezett.
- November  12-én  Budapesten  a  Construm Kft-vel  folytattunk  tárgyalást,  majd  este 

Debrecenben  részt  vettem Dr.  Abádi  Nagy Zoltán  születésnapja  alkalmából  tartott 
ünnepségen.

- November 17-én részt vettem a Megyei Védelmi Bizottság ülésén.
- November 18-án bemutatkozó látogatáson voltam Berencsi Zoltánnénál, a Remondis 

Tisza Kft. ügyvezetőjénél. Azóta már másik ügyvezető igazgató van.
- November  19-én  a  Belügyminisztériumban  a  polgármesterek  részére  szakmai 

felkészítés volt, melyen részt vettem.
- November  22-én  a  NÁDÉP  Kft.  ügyvezetőjével,  Pavluska  Péterrel  folytattam 

tárgyalást. Sajnos a 6,5 millió forint késedelmi kamat jogosságát el kellett ismerni.
- November  23-án Pócs  Róbert  vállalkozóval  a szabad strandi  kerítés  áthelyezéséről 

tárgyaltunk.
- November 24-én a Parti Rádiótól Nagy Tibor keresett  fel irodámban és a tudósítói 

hálózat  működtetéséhez  kért  segítséget.  Sajnos  ebben  a  helyzetben  nem  tudtam 
támogatásunkról biztosítani.

- November  25-én  Bezzegh  Gyula,  a  Duna  Klub  Kft.  ügyvezetője  látogatott  meg 
hivatalunkban, szerettek volna a Kft. részére díjmentességet kérni.

- November 30-án bemutatkozó látogatást tettünk az Önkéntes Tűzoltó Köztestületnél, 
ahol foglalkoztatási témában egyeztettünk.

- December 1-én Tiszafüreden Kistérségi Többcélú Társulási ülésen vettem részt.
- December  2-án  Hegedűs  Gábor,  a  Sporthorgász  Kft.  ügyvezetője  járt  nálunk 

bemutatkozó látogatáson.
- Ugyanezen  a  napon  délután  a  Kölcsey  úti  és  a  Dobó  úti  óvodákban  tettünk 

alpolgármester úrral látogatást, s ismerkedtünk az intézmény munkájával.
- December 7-én 13 órakor az Ügyrendi-Pénzügyi és Várospolitikai Bizottság, 15 órától 

pedig a képviselő-testület ülésezett.
- December 8-án Dr. Bernáth Erzsébet ügyvédnővel telekalakítási témában egyeztettem.
- December  9-én  Fazekas  Szabolcs  polgármester  úrral  tárgyaltam  a  körjegyzőség 

dolgában.
- Ugyanezen  a  napon  Kasza  Gábor  alpolgármester  úr  Tiszafüreden,  Turisztikai 

Desztinációs Menedzsment ülésen vett részt.
- December 10-én Fazakas László lelkész úrral folytattam megbeszélést.
- December 11-én ülésezett a Sporthorgász Kft. taggyűlése, melyen  Kovrig Zoltán, az 

AVÜSZ Kft. ügyvezetője képviselte önkormányzatunkat.
- December 12-én került sor Fazakas László lelkész úr ünnepélyes beiktatására, melyen 

részt vettem.
- December 13-án Rédey Józseffel egyeztettem az összevont orvosi ügyelet dolgában.
- December 14-én a Tiszafüredi Vöröskereszt Szervezet – ünnepélyes keretek között –

jutalmakat adott át az önkéntes véradóknak. A programon részt vettem.
- December 15-én Rendek Sándorral a civil szervezeti lehetőségekről egyeztettem
- Ugyanezen a napon Vigh Károllyal a közfoglalkoztatással kapcsolatosan folytattam 

megbeszélést.
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- A délután  folyamán  alpolgármester  úrral  Kunhegyesen,  a  Munkaügyi  Központban 
jártunk,  ahol  Kovács  József  kirendeltség-vezető  úrral  közfoglalkoztatással 
összefüggésben tárgyaltunk.

- December  17-én  alpolgármester  úrral  a  Gondozási  Központban  tartott  karácsonyi 
ünnepségen vettünk részt.

- December  21-én  a  Tiszafüred  Kistérség  Többcélú  Társulás  Pénzügyi  Bizottsága 
ülésezett, melyen részt vettem.

- December 22-én az orvosi ügyelettel kapcsolatosan egyeztettünk.
- December 23-án tartottuk falukarácsonyi ünnepségünket az abádi református templom 

udvarán.
- December 27-én közmeghallgatással egybekötött testületi ülést tartottunk szépszámú 

érdeklődő  jelenlétében,  ahol  a  szemétszállításról,  a  2011.  évi  költségvetésről,  a 
közfoglalkoztatásról és a szennyvízprojekt III. ütemének megvalósításáról volt szó.

- December  28-án  Dr.  Herédy  Dezső,  Tiszaderzs  község  polgármestere  keresett  fel 
irodámban,  s  vele  egy  esetleges  körjegyzőség  létrehozásával  kapcsolatosan 
tárgyaltam.

- Ugyanezen  a  napon  a  Takarékszövetkezetben  aláírtuk  az  AVÜSZ  Kft. 
hitelszerződését.

- December  30-án  a  Sportegyesület  elnökével  és  labdarúgókkal  találkoztam,  s  a 
jövőbeni elképzelésekről egyeztettünk.

- Ugyanezen a napon délután a Képviselő-testület soron kívüli ülést tartott.
- Január 3-án az önkormányzat és intézményei dolgozói – a pénzügyi nehézségek miatt 

- a decemberi munkabérüknek csak 50 %-át kapták meg, a másik 50 %- kifizetése az 
anyagi lehetőségek függvényében fog megtörténni.

- Január 4-én Magyar Csilla, Kisköre város polgármestere keresett fel hivatalomban, s 
folytattunk megbeszélést.

- Január 7-én levelet írtam Tiszabura község polgármesterének, s felmondtam az orvosi 
ügyeletet. A felmondási idő április 7-én telik le.

- Január  11-én  Dr.  Szilágyi  Katalin  fogorvossal  egyeztettem  az  átköltözéssel 
összefüggésben.

- Január 13-án látogatást  tett  nálam Rácz Attila,  a Tisza-menti  Regionális  Vízművek 
igazgatója.

- Ugyanezen napon délután képviselő-testületünk soron kívüli ülést tartott.
- Január  17-én  egyeztettem  Polyák  Csabánéval  és  Nagy  Jánossal,  az  Abádszalók 

Kultúrájáért  és  Sportjáért  Alapítvány  Kuratóriumának  tagjaival  és  kértem,  hogy 
továbbra is számítok munkájukra. Lemondásukat visszavonták.

- Január 18-án Budapesten az Erste Bankkal folytattunk tárgyalást,  sajnos túl sok jót 
nem tudok mondani. 

- Január  20-án  fogadóórát  tartott  településünkön  Varga  Mihály  államtitkár  úr.  Vele 
pénzügyi  kérdésekben  egyeztettem.  Államtitkár  úrral  megbeszélést  folytattak  a 
tagóvodák vezetői is.

- Január 21-én a Magyar  Kultúra Napja alkalmából  az iskolában megyei  versmondó 
versenyt  rendeztek,  ahol  részt  vettem,  a  Művelődési  Házban  pedig  KI-MIT-TUD 
megtartására került sor, ahol alpolgármester úr képviselte önkormányzatunkat.

- Ugyanezen a napon délután Dr. Hegedűs Zsuzsa miniszterelnöki főtanácsadó tartott 
tájékoztatást „Társadalmi felzárkóztatás a leghátrányosabb kistérségekben” címmel.

- Január  26-án Dr.  Borsos  Anikó főorvos asszonynál  tettem látogatást  Tiszafüreden, 
akivel  a  parti  átalakítással  és   Gondozási  Központtal  kapcsolatos  elképzelésekkel 
összefüggésben egyeztettem.
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- Január 27-én TISZA-VÍZ taggyűlésen vettem rész, ahol a fő téma a vízdíj emelés volt. 
- Ugyanezen a napon délután soron kívüli képviselő-testületi ülést tartottunk.
-
- Január 31-én a Szállásadók Egyesülete közgyűlést tartott, ahol alpolgármester úr, mint 

az Egyesület elnöke ismertette a nyárral kapcsolatos elképzeléseket.
- Február  7-én  Erdei  András,  Varga  Tamás  és  Szabó  Zoltán  jelenlétében  a 

Sportegyesület dolgaiban egyeztettünk.
- Február 8-án előbb az Ügyrendi-Pénzügyi és Várospolitikai Bizottság, azt követően 

pedig a Képviselő-testület tartott soron kívüli ülést.
- Február 7-én az ügyelet, 9-én pedig a vállalkozó orvosok kezdték meg a rendelést az 

új épületben.
- Február 9-én az orvosi ügyelettel kapcsolatosan az ügyelet dolgozóival, 10-én pedig az 

ügyeletben  résztvevő  orvosokkal  egyeztettem.  Hamarosan  sor  kerül  a  települések 
polgármestereivel történő megbeszélésre is. 

- Tiszaderzs  község  szeretne  visszajönni  az  összevont  orvosi  ügyeletben  és  esetleg 
szóba jöhet Tomajmonostora település

- Ugyanezen a napon látogatást tett nálam Dr. Szarvák Tibor, a Szent István Egyetem 
Jászberényi  Főiskolai  Karának  docense,  aki  azt  kérte,  hogy  továbbra  is  helyben 
folytatódhasson a felnőtt képzés.

- Szintén e napon ismét felkeresett irodámban Kőhalmi Tibor vállalkozó, akitől kértem, 
hogy írja le elképzeléseit.

- A mai nap délelőtt rövid apparátusi értekezletet tartottunk, ahol bemutatásra került a 
megbízott jegyző.

Kéri a képviselő-testületet, hogy a tájékoztatót vegye tudomásul.

A tájékoztatóval  összefüggésben kérdése van Balogh Gyula és Tóth Tibor  képviselőknek, 
melyekre Kovács Mihály polgármester válaszolt.

 Mivel észrevétel,  hozzászólás nem hangzik el,  a képviselő-testület  egyhangúlag az alábbi 
határozatot hozza:

27/2011. (II. 14.) képviselő-testületi határozat:
a tájékoztató tudomásulvételéről. 

Abádszalók Város Képviselő-testülete a polgármesternek a két ülés között történt 
eseményekről szóló tájékoztatóját egyhangúlag tudomásul veszi.

Határozatról értesülnek:
1./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Szolnok,
2./ Képviselő-testület tagjai Helyben. 
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- Interpellációra válaszadás.

Somodi László műszaki irodavezető:
Azok az ingatlanok, amelyeket az önkormányzat nem használ, az AVÜSZ Kft. felügyelete 
alatt áll. Értesíteni fogja a Kft-t, hogy szállítsa el a szemetet és kísérjék figyelemmel, hogy a 
jövőben se helyezzenek el ott hulladékot.

Kovács Mihály polgármester:
Megkérdezi az interpelláló képviselőt és a képviselő-testületet, hogy az interpellációra adott 
választ elfogadják-e.

A képviselő-testület egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

28/2011. (II. 14.) képviselő-testületi határozat:
interpellációs kérdésre adott válasz elfogadásáról.

Abádszalók  Város  Képviselő-testülete  és  az  interpelláló  képviselő  az 
interpellációs kérdésre adott választ egyhangúlag elfogadják.

Határozatról értesülnek:
1./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Szolnok,
2./ Képviselő-testület tagjai Helyben,
3./ Polgármesteri Hivatal Helyben.

Mivel több tárgy, bejelentés nincs, Kovács Mihály polgármester megköszöni a képviselők és 
meghívottak megjelenését, a testületi ülést bezárja.

k. m. f.

(: Kovács Mihály :)    (: Páldiné Dr. Ágoston Lívia :)
     polgármester                                                                                   helyettes jegyző

(: Balogh Gyula :)   (: Kasza Gábor :)
jegyzőkönyv-hitelesítők
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